
Referat for bestyrelsesmødet den 12.09.22

Mødet afholdes på skolen umiddelbart efter den ekstraordinære generalforsamling

Tilstede: David, Jan, Margit, Ronnni,Morten, Jonas, Maj-Britt Givskov, Julie, Nicolaj, 
Karoline, Mai-Britt Nielsen, Jehan og Jesper.

20:00 - 20:10 Efter generalforsamlingen
Tilfredshed I bestyrelsen

20:10 - 20:25 Nyt fra Børnehuset og SFO ved Nicolaj og David
Nicolaj har sendt sidste nyt. 
Der har været uvarslet tilsyn, men der er ikke kommet nogen melding retur endnu.

20:25 - 20:35 Nyt fra skolen ved Karoline
Karoline sender notat ud.
Chromebook: Jesper: Der er indhentet tilbud og aftaler omkring GDPR. Der er udgifter til licenser. 
Der kan være mulighed for kommunikations platform via google. Det vil formentlig være mere 
økonomisk rentabelt end “VIGGO”.
Der er tilbud på 7 stk. lærer computer med div “tilbehør”. 

 Vedtaget

Det foreslåes at kravet om at eleverne medbringer egen computer eller chromebook nedsættest til 
4. klasse.

 Vedtaget

20:35 - 21:00  Økonomisk status ved Jan
- Skolekøb, Se referat fra ekstraordinær generalforsamling. Der komme dokumenter til digital 

underskrift.
- El og varme. Allerede nu er udgiften steget meget. Der er behov for besparelsestiltag:

- Varmen tjekkes igennem. Anne har kontakt til smeden.
- Opmærksomhed på elforbrug. 
- Det besluttes at ledelsen I form af Nicolaj og Karoline ser på mulighederne og

iværksætter tiltag hurtigst muligt. 
- Skolebussen 5 elever benytter skolebussen pt. Er arbejdes på løsning. 

21:00 - 21:05 Pause

21:05 - 21:15 Kommunikation mellem skoleleder og bestyrelse
- Forventningsafstemning

- Karoline kan informere bestyrelsen når hun finder dette relevat. 
- Som standard er det bestyrelsesformandens ansvar at orientere bestyrelsen 

når det er relevant.
- Sammensætning af dagsorden



- Det tilstræbes at dagsordenen udsendes 4 dage før

21:15-21:25 Fysiklokale
Se notat der sendes fra Karoline. Tilbud fra UNIKA til etablering I nuværende læreværelse. Det er det 
der arbejdes videre med. Det kræver at der er forældrehjælp til etablering. 
Det besluttes at gå videre med det tilbud og etablering i nuværende lærerværelse. David,
Jonas og Karoline mødes hurtigst muligt at tager kontakt ift. tilbuddet.
Morten undersøger betingelserne ift. donationen.

21:25 - 21:30 Eventuelt

21:31 - Tak for i aften

Fordelte opgaver:

Vammen den 12. september 2022

Referent: Maj-Britt Givskov Hansen ____________________________

Underskrift af bestyrelsesmedlemmer:


